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Przez  kilka  stuleci  Rzeczpospolita  była  jednym  z
najpotężniejszych państw na Ziemi. Na Polaków nie było siło,
choć  wielokrotnie  atakowano  nas  przeważającymi  siłami
ciągnącymi z różnych kierunków. W tym czasie symbolem polskich
wiktorii  stała  się  skrzydlata  husaria,  będąca  niezwykle
majestatyczną,  przepiękną  i  jakże  skuteczną  ciężką  jazdą.
Gdziekolwiek pojawiały się husarskie chorągwie, tam rodził się
strach  w  szeregach  wroga,  a  morale  spadało  na  samo  dno.
Dlaczego  nikomu  nie  udało  się  z  sukcesem  skopiować  tej
formacji? O tym dziś w programie Piotra Korczarowskiego opowie
wybitny  specjalista  z  zakresu  wiedzy  o  husarii,  historyk,
rekonstruktor i autor licznych publikacji, Radosław Sikora.
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